

Date: 13-November-2024

التاريخ: 13-نوفمبر-2024

Our ref: RCD-24-42

المرجع: RCD-24-42

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

Subject: Resignation of Chief Property Management Officer.

الموضوع: استقالة المدير التنفيذي لإدارة الأملاك.

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Santhosh Kumar Unnikrishnan

Group Chief Financial Officer

S.M.
8

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

13-November-2024	13-نوفمبر-2024	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Please be advised that Mr. Abdullah Faisal Abdullah Mohammed Al Sultan has resigned for personal reasons from his position as Chief Property Management Officer at United Real Estate Company, and it has been accepted.	يرجى العلم بأن السيد/ عبد الله فيصل عبدالله محمد السلطان قد استقال لأسباب شخصية من منصبه كمدير تنفيذي لإدارة الاملاك في شركة العقارات المتحدة وتم قبولها.	المعلومات الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Santhosh

Santhosh Kumar Unnikrishnan
Group Chief Financial Officer